
Z á p i s n i c a 
 

z 11 zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 5.6.2024 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Ing. Katarína Ondrušová, Mgr. Pavol Tokoš, Ing. Tomáš Milota,                  
Mgr. Tomáš Mikula, Veronika Tokošová, Kornel Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing.  Ondrej 
Rybnikár  
 
Neprítomní:  
hlavná kontrolórka: Ing. Ľuboslava Škojcová – ospravedlnila sa z rodinných dôvodov.  
 
Zasadnutie sa začalo o 17:07 hod. Na zasadnutí boli prítomní 9 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce Filip 
Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ nahrávané. 
Uviedol, že sa konal deň detí, ktorý robila obec spolu s organizáciami okrem futbalistov, ktorí 
hrali mimo obce, tak sa akcie nezúčastnili. Preto výťažok z dobrovoľného vstupného bude 
poskytnutý futbalovej prípravke. 
 
Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
Za zapisovateľku bola určená Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určení  Denis 
Biskupič a Miroslav Václavík.   
    
 
Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutia  
Starosta obce predniesol návrh programu OZ. Následne starosta navrhol doplniť bod programu 
a to „Žiadosť pána Polacha“.  
Poslanci jednohlasne súhlasili s doplnením bodu Žiadosť pána Polacha do programu.  
 
Starosta vyzval prítomných na doplnenie bodov do programu.  
 
Ondrušová navrhla doplniť bod „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce“.  

Starosta namietal doplnenie bodu programu z dôvodu, že materiál k navrhovanému bodu bol 
predložený deň pred zasadnutím OZ v nočných hodinách a takýto dôležitý dokument by mal 
byť predložený viac ako 14 dní pred jeho prerokovaním. Aj hlavná kontrolórka zdôrazňovala, 
že je to dôležitý dokument pre obec a mal by sa riadne a hlavne v predstihu predložiť pred 
zasadnutím OZ. Navrhol, aby bol tento bod presunutý do ďalšieho zastupiteľstva, aby si ho 
poslanci mohli dôkladne preštudovať.  

Ondrušová oponovala, že Zásady mali byť prerokované už dávno a bez zásad nie je možné 
predávať majetok ani pozemky ľudom. Uviedla, že poslanci nič nevedia, čo sa v obci deje, nikto 
nič nekonzultuje, preto oni vypracovali Zásady.  
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Tokoš Kornel namietal krátkosť času na oboznámenie sa zo zásadami.  

Ondrušová navrhla, aby bolo zastupiteľstvo za dva týždne, aby sme si zásady mohli odsúhlasiť.  

Starosta s návrhom nesúhlasil.  

Ondrušová – buď sa zásady schvália dnes, alebo bude zastupiteľstvo za dva týždne. 
Starosta dal hlasovať o bode programu Zásady hospodárenia s majetkom obce.  
 
Hlasovanie 
Za - 5 – Ondrušová, Mikula, Milota, Tokoš Pavol, Rybnikár 
Proti – 4 – Tokoš Korenel, Tokošová, Biskupič, Václavík 
 
Návrh uznesenia č. 01/6/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na programe zasadnutia OZ Dubovce dňa 5.6.2024 
1.  Otvorenie,  
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3.  Schválenie programu zasadnutia 
4.  Kontrola uznesení 
5.  Návrh VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  na území obce Dubovce 
6.  Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, 

Vlčkovany obce Dubovce 
7.  Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
8.  Návrh predaja obecných pozemkov  
9.  Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 
10. Záverečný účet obce Dubovce za rok 2023 
11. Úprava rozpočtu 
12. Čerpanie rezervného fondu. 
13. Výročná správa komisie pre verejný poriadok 
14. Žiadosť pána Polacha 
15. Zásady hospodárenia 
16. Diskusia 
17. Záver     
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 

Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

Uznesenie č. 01/6/2024 
 
OZ obce Dubovce schvaľuje program zasadnutia OZ Dubovce dňa 5.6.2024 
1.  Otvorenie,  
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3.  Schválenie programu zasadnutia 
4.  Kontrola uznesení 
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5.  Návrh VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  na území obce Dubovce 
6.  Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, 

Vlčkovany obce Dubovce 
7.  Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
8.  Návrh predaja obecných pozemkov.  
9.  Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 
10. Záverečný účet obce Dubovce za rok 2023 
11. Úprava rozpočtu 
12. Čerpanie rezervného fondu. 
13. Výročná správa komisie pre verejný poriadok 
14. Žiadosť pána Polacha 
15. Zásady hospodárenia 
16. Diskusia 
17. Záver     
 
Bod č. 4 – Kontrola uznesení  
 
Uznesenie č. 57/12/2023 – program OZ obce Dubovce dňa 4.12.2023 – podpísané - platné 
Uznesenie č. 58/12/2023 – schválenie VZN č. 5/2023 o ustanovení miestneho poplatku za 
rozvoj s účinnosťou od 1.4.2024 – podpísané - platné 
Uznesenie č. 59/12/2023 – neschválenie VZN č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľnosti na 
území obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2024 – podpísané – platné  
Uznesenie č. 60/12/2023 – schválenie VZN č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady s účinnosťou od 1.1.2023 – podpísané – platné 
Uznesenie č. 61/12/2023 – schválenie VZN č. 8/2023 o nakladaní s biologicky rozložiteľným 
komunálnym odpadom s účinnosťou od 1.1.2024 – podpísané – platné  
Uznesenie č. 62/12/2023 – schválenie Zásad odmeňovania s účinnosťou od 1.1.2024 – 
podpísané – platné  
Uznesenie č. 63/12/2023 – schválenie odpredaja majetku obce Denisovi Biskupičovi – 
podpísané - platné 
Uznesenie č. 64/12/2023 – schválenie rozpočtu obce Dubovce na rok 2024 s úpravami – 
podpísané - platné 
Uznesenie č. 65/12/2023 – schválenie úpravy rozpočtu v roku 2023 – podpísané – platné 

 
Bod č. 5  - Návrh VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  na území obce Dubovce 
Rybnikár – navrhuje presunúť tento bod na koniec roka z dôvodu, že VZN by malo byť platné 
až od 1.1.2025. Uvidí sa dovtedy, aká bude situácia a aká bude podpora od štátu.  

Kornel Tokoš – nie je dôvod na odloženie.  

Mikula – my sme o tom rokovali na pracovnej porade minulý rok, ale nesúhlasili sme so 100 
% zvýšením.  

Tokoš Pavol – za pol roka sa môže zmeniť situácia. 

Mikula – mne dôjde, že jediný zdroj príjmu obce je zaťažiť občanov daňami, vyššími.  

Tokoš Kornel – všetky obce a mestá zvýšili dane len my nie.  
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Návrh uznesenia č. 2/6/2024 –  
OZ obce Dubovce schvaľuje návrh  VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  na území 
obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2025 a týmto uznesením sa neruší VZN č.3/2019.  
 
Hlasovanie:  
Za – 3 – Biskupič, Tokošová, Tokoš Kornel, 
proti – 5 – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš Pavol 
zdržal sa – Václavík  

 
Uznesenie č. 02/6/2024 

 
OZ obce Dubovce neschvaľuje návrh  VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  

na území obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2025 a týmto uznesením sa neruší VZN 
č.3/2019.  
 
Starosta vyzval poslancov, ktorí hlasovali proti o vysvetlenie čo prinesie občanom, keď sa 
nezvýšia dane. 

Tokoš Pavol – na pracovnej porade sme sa na niečom dohodli, nechcel som, aby bolo zvýšenie 
o 100 %, napriek tomu bol návrh zvýšenia 100 %, preto som sa zdržal hlasovania. Ide o peniaze 
všetkých občanov. Peniaze by mali byť použité na rozvoj a prevádzku obce. VZN má platiť až 
od 1.1.2025, máme dosť času, ak aby sa situácia dovtedy zmenila. Nie som proti zvýšeniu daní, 
ale nie tak markantne, nakoľko nemám absolútne žiadne informácie o finančných tokoch. 
Nemáme prehľad o tom, aký je plán. Budem hlasovať proti, pokiaľ vedenie nebude informovať.  

Mikula – ja som bol pripravený hlasovať o nižšom percente zvýšenia, ale ak nižšie percento nie 
je akceptovateľné, tak z toho dôvodu som bol proti.  

Milota – ja som na predchádzajúcom zastupiteľstve hlasoval za, ale teraz som proti tomu, aby 
sa to schvaľovalo teraz v polroku, keďže neviem aká bude situácia na konci roka. Môžeme to 
riešiť na konci roka. Uvidíme, aká bude podpora od štátu, podľa toho ako to bude vyzerať.  

Ondrušová – ja som na pracovnej porade povedala, že sa zdržím hlasovania, ale nikto 
nepredpokladal, že p. Václavík ochorie a tým sa to neodsúhlasilo.  

Rybnikár – ja som na pracovnej porade nesúhlasil so 100 % zvýšením a bol som proti a teraz 
som opäť proti, aby sa to preberalo teraz, keď je polrok.  

Václavík – ja som sa zdržal hlasovania. Myslím si, že je skoro na to komunikovať o tom, aj keď 
si myslím, že vláda nám nedá nič, pretože vláda rozhadzuje plnými hrsťami. Minulý rok bola 
snaha. Mojím názorom je, že aby sme dane zdvihli o 100 %, čo robí mesačne cca 2,- € a myslím 
si, že tie dve Eurá nikomu nerobí problém. Daň z pozemku bol návrh na zvýšenie o 30 %, týka 
sa to hlavne PD. Chcem, aby sme sa stretli a teda sa dohodli, kedy sa stretneme. Poprosím, aby 
sa prednieslo o koľko sa majú dane zvýšiť, na aký účel to bude, chceme vyplatiť organizácie 
a samozrejme chceme rozvíjať našu obec.  
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Bod č. 6 - Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska 
Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce 
 
Ondrušová – VZN nie je vyvesené v súlade so zákonom. Na web stránke chýbajú určité listy. 
Takže nie je možné to schváliť. Ešte návrh nemôžme schváliť z dôvodu, že je návrh platiť 
nájomné 40 € za hrob za rok a 80 € za dvojhrob na rok. Navrhujem VZN upraviť a posunúť 
na schválenie na budúce.  
 
Návrh uznesenia č. 03/6/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na presune schvaľovania VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje 
prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce na ďalšie zasadnutie OZ 
obce Dubovce. 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 

Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 
Uznesenie č. 03/6/2024 

OZ obce Dubovce sa uznáša na presune schvaľovania VZN č. 2/2024, ktorým sa 
schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce na 
ďalšie zasadnutie OZ obce Dubovce. 

 
Bod č. 7. - Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
Tokoš P. – namietal počet osôb 700 v jednom okrsku 

Starosta vysvetlil, že je to všeobecný údaj, kde jeden okrsok môže mať max. 700 osôb.  

Ondrušová navrhla, aby sa návrh VZN doplnilo tak, ako to majú v Radošovciach. Oni to majú 
veľmi dobre urobené. 

Starosta vytkol poslancom, že neupozornia, keď sa niekde urobí chyba.  

 
Návrh uznesenia č. 4/6/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na presune schvaľovania VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho 
referenda v obci Dubovce na ďalšie OZ obce Dubovce 
 
Hlasovanie:  
Za – 8 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa – 1 - Tokošová  

 
Uznesenie č. 4/6/2024 

OZ obce Dubovce sa uznáša na presune schvaľovania VZN č. 3/2024 o organizácii 
miestneho referenda v obci Dubovce na ďalšie OZ obce Dubovce. 
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Bod č. 8 - Návrh predaja obecných pozemkov 
Podľa predložených materiálov poslanci hlasovali jednotlivo za každú žiadosť:  

1. Žiadosť Jána Chocholáčka 
Hlasovanie  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 

2. Žiadosť Martina Juráčka   
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

3. Žiadosť Romana Tokoša 

Hlasovanie:  
Za – 8 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa – 1 - Tokošová 
 

4. Žiadosť Tomáša Prívrackého – 2 žiadosti  

Z dôvodu nejasného zakreslenia, o ktoré časti pozemkov sa jedná. Je treba to prekresliť 
a opraviť. Z toho dôvodu sa o tomto predaji nehlasovalo.  

5. Žiadosť Okruhlicu a žiadosť Kuglera 

Nakoľko ide o stavebné pozemky, nie je možné tieto pozemky predať. Tieto pozemky je 
možné predávať len Verejnou súťažou.  

Hlasovanie:  
Za – nikto  
Proti – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokošová   
Zdržal sa – Václavík, Biskupič, Tokoš K.  
 
Návrh uznesenia č. 05/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce    

a) v y h o v u j e   žiadostiam o odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve obce Dubovce ako prípady 
osobitného zreteľa podľa §9a zákona č. 138/1991 Zb. Cena na základe znaleckého posudku 
žiadateľom Jánovi Chocholáčkovi, Martinovi Juráčkovi a Romanovi Tokošovi.  Odpredaj sa 
uskutoční na základe geometrického plánu a kúpno-predajnej zmluvy, ktoré sa prerokujú na 
ďalšom zasadnutí OZ obce Dubovce, 

b) n e v y h o v u j e    žiadostiam Erika Kuglera a Filipa Okruhlicu, 



- 7 - 
 

c) n a v r h u j e   žiadosť pána Prívrackého prerobiť.  

 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

Uznesenie č. 05/6/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce    

a) v y h o v u j e   žiadostiam o odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve obce Dubovce ako 
prípady osobitného zreteľa podľa §9 zákona č. 138/1991 Zb. Cena na základe znaleckého 
posudku žiadateľom Jánovi Chocholáčkovi, Martinovi Juráčkovi a Romanovi Tokošovi.  
Odpredaj sa uskutoční na základe geometrického plánu a kúpno-predajnej zmluvy, ktoré 
sa prerokujú na ďalšom zasadnutí OZ obce Dubovce, 

b) n e v y h o v u j e    žiadostiam Erika Kuglera a Filipa Okruhlicu, 
c) n a v r h u j e   žiadosť pána Prívrackého prerobiť.  

 

Bod č. 9 - Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 
Starosta prečítal správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023.  

Návrh uznesenia č. 06/6/2024 
OZ obce Dubovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce ku kontrolnej činnosti 
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

Uznesenie č. 06/6/2024 
OZ obce Dubovce berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2023. 
 
Bod č. 10 - Záverečný účet obce Dubovce za rok 2023 
Starosta prečítal stanovisko HK k Záverečnému účtu za rok 2023.  
 
Návrh uznesenia č. 07/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce 
Dubovce a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2023 
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
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Uznesenie č.  07/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 

obce Dubovce a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2023.  
 

Návrh uznesenia č. 08/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie Správu audítora za rok 2023.  
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

Uznesenie č. 08/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie Správu audítora za rok 2023.  
 

Návrh uznesenia č. 09/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje Záverečný účet obce Dubovce a celoročné 
hospodárenie za rok 2023 z výhradami. 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

Uznesenie č. 09/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje Záverečný účet obce Dubovce 

a celoročné hospodárenie za rok 2023 z výhradami. 

Návrh uznesenia č. 10/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 
na tvorbu rezervného fondu. 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 
Uznesenie č. 10/6/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu. 
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Bod č. 11 - Úprava rozpočtu 
Ondrušová upozornila, že úpravu nemôžme schváliť z dôvodu, že je to pozadu. Upozornila na 
to aj hlavná kontrolórka. Mali by sme dodržiavať zásady, že by sme úpravy rozpočtu mali 
schvaľovať vopred. Takže tento materiál nemôžme schváliť, lebo sme tu odsúhlasili správu 
kontrolórky s výhradou.  
Haringová – účtovníčka obce – podala vysvetlenie k jednotlivým upravovaným položkám 
rozpočtu, ktoré nebolo možné upraviť vopred.  
 

Návrh uznesenia č. 11/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje úpravu rozpočtu, ktorou sa zvyšujú celkové 
príjmy rozpočtu o 20 856,44 € a celkové výdavky rozpočtu o 12 056,04 €. Po úprave budú 
rozpočtové príjmy obce spolu 405 645,44 € a výdavky obce spolu 396 845,04 €.  
 
Hlasovanie:  
Za – 6 – Biskupič, Milota, Ondrušová, Tokoš K., Tokošová, Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa – 9 – Mikula, Tokoš P., Rybnikár  

 
 

Uznesenie č. 11/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje úpravu rozpočtu, ktorou sa zvyšujú 

celkové príjmy rozpočtu o 20 856,44 € a celkové výdavky rozpočtu o 12 056,04 €.                  
Po úprave budú rozpočtové príjmy obce spolu 405 645,44 € a výdavky obce spolu 
396 845,04 €.  
 

Bod č. 12 - Čerpanie rezervného fondu 
Starosta predniesol návrh na čerpanie rezervného fondu na úpravu okolia cintorínu                           
vo Vlčkovanoch z dôvodu blahorečenia Janka Havlíka.  

Rybnikár – navrhujem vypracovať plán, na čo budú peniaze použité.  

Starosta – ja som Vám predložil materiál, čo by som tam plánoval urobiť.  

Biskupič – bolo by lepšie sa tam stretnúť, aby sme si povedali, čo by tam mohlo byť, akú má 
starosta predstavu. Nech sa nemusí predkladať plán.  

Ondrušová – blahorečenie bude 31.8., relikvie Janka Havlíka idú do Bratislavy. Myslím si, že 
11000 € je moc, najviac ľuďom vadilo označenie hrobu, že nie je dôstojné. Mali by sa dať 
slušné tabule s informáciami. Ja si myslím, že je dôležité, aby bol cintorín čistý.  

Rybnikár – bolo by dobré zistiť 3 cenové ponuky a podľa toho vybrať, kto dá najlepšiu cenu.  

Starosta predniesol akú má predstavu, čo by sa malo urobiť na cintoríne. 

Václavík – ja si myslím, že suma nie je vysoká, treba urobiť aj svah pod cintorínom. Starosta 
by výdavky zdokladoval.  
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Poslanci sa zhodli, že ich starosta oboznámi s cenovými ponukami a predloží aké budú 
výdavky, ktoré sa použijú na úpravu cintorína.  

 
Návrh uznesenia č. 12/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje čerpanie rezervného fondu vo výške 11 000,- € 
na úpravu okolia cintorína vo Vlčkovanoch. 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

Uznesenie č. 12/6/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje čerpanie rezervného fondu vo výške 
11 000,- € na úpravu okolia cintorína vo Vlčkovanoch. 
 

Návrh uznesenia č. 13/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje zaslanie cenových ponúk, materiálov a prác 
pred čerpaním rezervného fondu poslancom OZ obce Dubovce starostom obce Dubovce. 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 

Uznesenie č. 13/6/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje zaslanie cenových ponúk, 
materiálov a prác pred čerpaním rezervného fondu poslancom OZ obce Dubovce 
starostom obce Dubovce. 

 
Bod č. 13 - Výročná správa komisie pre verejný poriadok 
Starosta prečítal Výročnú správu komisie pre verejný poriadok.  

Ondrušová priznala, že jej pes behá po dedine, ale nemôže s tým nič robiť.  

Biskupič – jedná sa o psov, ktorí pobehujú po obci.  

Ondrušová pripomienkovala neporiadok v obci pri niektorých domoch – pri Tokošových a 
Mertelových, parkovanie kamiónov a za kostolom vraky áut.  

Biskupič – kamión už nebude stávať a parkovisko za kostolom bolo určené pre tých, ktorí idú 
do kostola a nie na nepojazdné autá.  

Ondrušová – ja by som chcela, aby bol upozornený Mertel na neporiadok. 
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Tokoš P. – podľa VZN o používaní verejných priestorov môže obec vyrúbiť majiteľovi vraku 
poplatok za využívanie verejných priestranstiev. Vrak auta stojí aj pri obecnom úrade.  

 
Návrh uznesenia č. 14/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie Výročnú správu komisie pre verejný 
poriadok 
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 

Uznesenie č. 14/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie Výročnú správu komisie pre 

verejný poriadok.  
 

Bod č. 14 – Žiadosť pána Polacha  

Starosta oboznámil prítomných so žiadosťou p. Polacha o nový územný plán obce, ktorý je 
ochotný si nový územný plán zaplatiť.  

Ondrušová uviedla, že p. Štefanec vypisuje starostovi žiadosti o otvorenie územného plánu, ale 
starosta mu odpovedá, že sa robí v rámci platného zákona. My sme sa už predtým bavili, že 
keď nikto požiada o otvorenie ÚP, tak sa to urobí. Požiadala p. Balážovú, partnerku p. Polacha, 
o vysvetlenie situácie ohľadne pozemkov, ktoré majú záujem kúpiť na stavbu rodinného domu. 
Pozemky nie sú v územnom pláne uvedené ako stavebné pozemky, čo im bráni v stavbe.  

Václavík – už minulý rok sme toto riešili a chceli sme otvoriť ÚP, aby sa mohli prihlásiť 
občania, ktorí majú záujem o doplnky do ÚP, čo by sa riešilo cez dodatky.  

Starosta uviedol, že je situácia taká, že na uvedené pozemky je potrebné urobiť nový územný 
plán.  

Biskupič  navrhol otvoriť územný plán a tí, ktorí sa prihlásia bude sa platenie deliť.  

Balážová uviedla, že oni sú ochotní zaplatiť nový územný plán.  

Ondrušová uviedla, že v pôvodnom pláne niekto urobil chybu a už sa to nedá opraviť.  

Starosta uviedol, že najskôr bude podpísaná zmluva o refundovaní nákladov na obstaranie ÚP, 
kde sa presne stanoví kto a čo bude platiť a až potom sa bude môcť ÚP otvoriť.  

 
Návrh uznesenia č. 15/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na vyvesení možnosti prihlásiť sa na zmeny 
v Územnom pláne obce Dubovce na úradnej tabuli a webovej stránke obce Dubovce v lehote 
do 30 dní od vyvesenia. 
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Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokoš K., Tokošová, 
Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 
Uznesenie 15/6/2004 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce súhlasí s vyvesením možnosti prihlásiť sa na 
zmeny v Územnom pláne obce Dubovce na úradnej tabuli a webovej stránke obce 
Dubovce v lehote do 30 dní od vyvesenia. 

 
Bod č. 15 - Zásady hospodárenia 
Ondrušová navrhla, aby sa prerokovanie tohto bodu posunulo za dva týždne alebo sa Zásady 
hospodárenia schválili teraz.  

Niektorí poslanci namietali, že materiál nemajú preštudovaný, pretože bol zaslaný večer pred 
týmto zasadnutím.  

Starosta uviedol, že je to dôležitý dokument, ktorý je potrebné preštudovať a nie na rýchlo 
schvaľovať.  

Tokošová namietala jeho schvaľovanie, lebo si potrebuje materiál naštudovať.  

Ondrušová – ja som chcela, aby sme vedeli, na čo sa tu dávajú peniaze.  

Starosta – vedeli ste 3 mesiace vopred kedy bude zastupiteľstvo, tak ste mali materiál predložiť 
skôr. Poslať to deň pred zastupiteľstvom je neférové voči poslancom. Aj hlavná kontrolórka 
zdôrazňovala, že Zásady treba riadne pripraviť a prerokovať a nerobiť to narýchlo. Ale pokiaľ 
navrhnete hlasovanie, tak ja nebudem proti.  

Ondrušová – my chceme, aby sme spolu normálne komunikovali, aby sme aj my vedeli čo sa 
v obci deje, my o ničom nevieme, aké akcie sa v obci robia. Nikto nám nič neoznámi. Preto 
chceme tieto zásady hospodárenia, aby sme Vás prinútili komunikovať s nami.  

Dávam návrh, aby sme sa stretli o dva týždne, ak to nechcete, môžeme to schváliť teraz.  

Václavík – OZ sme všetci a mali by sme sa na Zásadách podieľať všetci. Mohli by sme sa 
stretnúť a prerokovať to.  

Starosta – keď o ničom neviete, tak mi môžete zavolať a ja Vás budem informovať.  

Ondrušová – za všetkých starostov, ktorí tu boli sa stretlo zastupiteľstvo a dohodlo sa čo sa 
bude robiť a čo sa nebude robiť.  

Mikula – ja sa všetky informácie dozviem od dôchodcov, od mojej tety. Starosta a OZ je na 
rovnakej úrovni. Prečítajte si návrh a keď budú pripomienky, tak ich môžeme do návrhu 
zapracovať a je to vyriešené.  
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Ondrušová – aby bolo možné čerpať rezervný fond, tak Zásady hospodárenia schváľme a na 
ďalšom OZ sa môžu dať dodatky k zásadám.  

 
Návrh uznesenia č. 16/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 
obce Dubovce s platnosťou od 6.6.2024.  
 
Hlasovanie:  
Za - 5 – Mikula, Milota, Ondrušová, Tokoš P., Rybnikár 
proti - nikto 
zdržal sa – 4 – Biskupič, Tokoš K., Tokošová, Václavík  
 

Uznesenie č. 16/6/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Dubovce s platnosťou od 6.6.2024.  
 
Bod č. 16 – Diskusia  

Balážová – ja by som chcela za seba povedať, že tiež by sme chceli byť informovaní ako 
občania. My máme na IBV postavené baráky a mal sa robiť chodník. Stále nie sú peniaze, ale 
vidíme, že v dedine sa stále niečo deje, tak odkiaľ sú potom tie peniaze? Máme  nejakého 
sponzora? V okolitých dedinách majú existenčné problémy. Keď sa zvýšia dane, tak dobre, 
len aby sme vedeli na čo peniaze idú.  

Starosta – nemôžme robiť chodník, lebo pozemky nie sú obecné. Pozemky sú Pozemkového 
fondu a Vodohospodárskeho podniku.  

Biskupič – hore tá cesta nie je obecná.  

Tokošová – cestu má Vodohospodársky podnik, ktorému platíme nájomné.  

Balážova – treba sa o to aspoň starať, aby som mohla prejsť s kočíkom. 

Starosta – BVS tam opravuje vodovod a celé to tam rozkopali. 

Balážová – potrebovali by sme nejaké vyjadrenie, kedy to bude, aby sme si vedeli upraviť 
pred domom.  

Starosta – my to nevieme, lebo to nie je naše, my by sme pozemky mohli kúpiť, ale za trhovú 
cenu a na to nemáme. Jediná schodná cesta je zmena zákona, kedy by nám pozemky musel 
Pozemkový fond odovzdať.  

Balážová – mohlo by stačilo kosiť na kraji cesty, aby sa dalo prejsť. Kosia sa zbytočne plochy 
pri úrade, mohlo by sa viac šetriť, keď nie sú peniaze.  

Biskupič – ale keď sa prejdete po dedine, tak je pekne upravená.  
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Ondrušová – aj park je pekne pokosený.  

Starosta – je to zlé, keď stále chodia BVS a riešia slabý tlak vo vodovode a celú cestu 
rozjazdia, hlavne keď prší. 

Biskupič – mala by sa cesta riešiť, ale keď sa na cestu aj nasype kameň, tak to rozjazdia 
nákladné autá.  

Mikula – chcel by som poprosiť pokosiť park hore na IBV, lebo tam už nikto nedôjde to 
pokosiť. Chodia sa tam deti hrávať a sú tom zostatky štrku a jamy, keby sa to dalo upraviť, aby 
sa niečo nestalo. Ako je to s p. riaditeľkou MŠ a koľko detí je prihlásených do ďalšieho šk. roku 

Starosta – p. Lalák kosí postupne a tento týždeň pokosí aj park hore. Čo sa týka p. riaditeľky, 
tak sme sa dohodli a ukončila pracovný pomer. Zastupujúcou riaditeľkou je p. Horváthová, 
škôlka funguje ďalej a bude na ďalší rok 12 detí.  

Mikula – nie je hranica počtu detí, kedy môže škôlka fungovať, aby to nebolo nerentabilné? 

Ondrušová – čo ste urobili pre to, že sú zlé vzťahy v škôlke a čo sa v škôlke deje. Údajne ti 
mamičky vyčítali, že keď bolo stretnutie, tak si tam nebol, že si už počul dosť. To robí takú 
zlobu a nedôveru voči škôlke.  

Starosta – keď majú rodičia problém, tak mi to môžu dať písomne. A interné veci si riešia 
v škôlke.  

Mikula – treba si vypočuť obidve strany, ale ty si vraj na stretnutí nebol. Je veľká škoda, že 
škôlka ide takým smerom, ako ide.  

Bod č. 17 – Záver 

Starosta ukončil zasadnutie OZ o 19:40 hod 

 

 
Zapisovateľka:: 
Mgr. Viera Haringová    ......................................... 
 
Overovatelia zápisnice: 
Denis Biskupič     ......................................... 
 
Mgr. Miroslav Václavík    ......................................... 


